
CURS 22/23

REUNIÓ JUNTA DINAMITZADORA ACTA
Núm. 30

Assistents: Carles, Pili, Marta, Anna, Maite, Virginia, David, Xavi i Raquel Data: 08/06/2026
Hora: 22:00h

COMISSIÓ/TEMA SITUACIÓ/ACORDS TASQUES RESPONSABLE

1 Aprovació de l’acta
anterior Repàs de les tasques pendents.

2 Reunió JuDis + CoDis

- T16: els convé que els infants tinguin aquesta targeta per abaratir els costos de les
sortides. Les Codirectores enviaran un comunicat per informar a els famílies.

- El llibret informatiu esta en procés.
- Samarreta solidària: des de l’equip de gestió es veu bé que es pugui fer un
disseny nou i colors nous per adults. Pels infants es continuaria fent la blava amb
la í.

- Integrar els berenars de les assemblees com un projecte de 5è. Quan es faci
assemblea fem la comanda del berenar a 5è.

- Es treurà la bústia verda de la cafi.
- No es va presentar cap demanda per la subvenció de l’ajuntament. De cara el curs
que ve, intentar demanar la subvenció amb els gastos que s’hagin fet en relació a
la cohesió familiar (per exemple les activitats de festes, berenars, dinars,...). Es
parlarà quan surti la convocatòria del curs que ve amb la comissió de finançament
segons les bases que surtin.

- Roba perduda: Hi ha molta roba, s’ha d’ordenar en caixes i d’avisar per mail
perquè les famílies la recuperin o donar-la a Càrites. L’altre opció és fer un mercat
en benefici a solidaria.

3 Casals estiu 20 infants 1r setmana i 19 a la 2a. Casal de 9 a 13h. La primera setmana està
tancada. La segona setmana encara està oberta a noves inscripcions.

4 Escola-institut Hi ha famílies que estan mostrant interès en tornar a parlar del tema.

5 Acampada
Les gestores fan la instància per fer fer ús de l’escola fora de les hores lectives per
la festa de l’acampada i la despedida de 6è.
La comissió de festes s’encarrega de fer la instància per demanar el material.



6 Comissió de menjador Des de la comissió de menjador s'ha demanat a la Cristina les persones reincidents
que no marquen i desmarquen a la app de menjador. Pendent de resposta.

7 Patis oberts al Juny La consigna de l’escola és que els patis no estan oberts a partir de les 15h.

8 Comissió de mobilitat

Reunió amb el regidor de ciutat verda i mobilitat, tècnics de mobilitat, enginyer,
representants de mobilitat i Olga.
- Es va plantejar posar horts al terreny de sobra l’escola: no és possible per la
infraestructura que necessitaria. Hi ha espais públics reservats per aquest ús.

- Zona verda: si volem formar part de la comissió per decidir quin tipus de
vegetació es posarà, hem de demanar-ho quan s'obri aquesta fase.

- Es demana que al carrer de Pilar Bertran posin places de motos abans dels
passos de zebra perquè hi hagi més visibilitat.

- Carretera del Pont de Vilomara: De cara al curs que ve hi ha canvis, només serà
de pujada. I el carrer Sant Cristòfol de baixada.

9 Comissió de menjador Hi ha 70 infants menys a partir de la jornada intensiva. Un monitor ja no hi treballa i
potser que un altre hagi de marxar la setmana que ve.

Data propera reunió: 15 de juny


